
Brugerrådsmøde GIC, den 13. september 2023, kl. 19.00 – 21.00 
____________________________________________________________ 
 
Hvor:  Greve Idrætscenter, Trim lokalet 2. sal 
Deltagere:  Jørgen Nielsen (Formand), Henrik Perregaard (IFK), Brian Lemmeke (Greve Fodbold), Pernille 

Brinc (Greve Strand badminton), Liva Justesen (Greve Tennis), Merete Woll (Greve 
Bridgeklub), Sussie Busk Hansen (Greve Gymnastik og Trampolin), Jette Nielsen (Op på 
dupperne), Ronni Mark Nielsen (Greve Håndbold), Thomas Elsgaard (Greve Trim), Knud Høyer 
(Greve Atletik), Preben Larsen (Greve Bordtennis), Britt Berantzino (Greve Linedance) 

Afbud:  Bjarne Juhl Jensen (GIF Fitness) 
Referent:  Lone Fischer (GIFC-administration) 
 
 

Dagsorden: 

1. Velkomst og registrering af deltagere 

Formanden byder velkommen. Dagsorden godkendt. 

2. Budgetforligets betydning for Greve Idrætscenter.  

Der er indgået budget forlig for budget 2024-2027. GIC er ikke direkte berørt, dog står IFK 
til at mister 119.000 kr.  

I budgetforliget er der lagt op til, at Idrætsrådet og Fritidsrådet nedlægges. Dette giver en 
bekymring i forhold til lokalefordelingen 2024. 

Jørgen Nielsen (formand) forslår  

• brugerrådet selv står for fordelingen GIC 
• den store lokalefordeling rykkes til år 2025. 

Brugerrådet anbefaler enstemmigt at den store lokalefordeling til år 2025. Dette kan dog 
ikke endelig besluttes i brugerrådet. 

Det endelige budget 2. behandles den 2. oktober 2023.   

3. Ændret økonomisk rammefordeling i GIC. 

FU ønsker en ændring af brugerrådets rammefordeling for hurtigere at kunne få adgang til 

penge i forbindelse med reparationer på GIC. 

 

Fremover er fordelingen således: en ny reparationskasse på 400.000 kr., brugerrådskasse på 

600.000 kr. og resten til administrationskassen. 



  

På Langsiden mangler der borde og stole. Der indkøbes ikke nye møbler, da ny forpagter 

skal have lov til at indrette rummet. Indtil der kommer en ny forpagter, kan Dennis sætte 

nogle møbler op.  

 

4. Nyt nøglesystem. 

Der er sendt mail ud til alle foreningerne omkring det nye nøglesystem. Alle foreninger skal 

sende en oversigt retur til administrationen med hvilke instruktører der skal have adgang til 

hvilke døre. Deadline for at indsende svar var den 12. september 2023.  

 

Hvorfor skal GIC have et nyt nøglesystem 

Der er to grunden til, at det nuværende system skal udskiftes. Det nuværende nøglesystem 

som er på GIC er udgået. Derudover er der brug for at få et samlet overblik over, hvem der 

har nøgler/adgang til GIC.  

 

Det bliver nemmere at få en nøgle slettet, når en instruktør stopper.  Der vil blive lavet en 

proces omkring udlevering og sletning af nøgler.   

 

Tidsplan 

Når alle foreninger har sendt oversigten til administrationen, vil FU lave en tidsplan for 

implementeringen af det nye nøglesystem. Der vil være en overgangsperioden med 3 

nøgler: Gl. salto nøgle, ny salto nøgle og RUKO nøgle.  

 

Der er endnu ikke taget stilling til nøgler ved arrangementer. 

 

Økonomi: Det nye nøglesystem kommer til at koste ca. 300.000 kr.   

 

5. Langside modeller og ønsker til eventuel ny forpagtningskontrakt. 
 
FU har fået input omkring Langsidens fremtid. Jørgen Nielsen (formand) ser kun en løsning 
for Langsiden. At der kommer en ny forpagter. 
 



Den nuværende kontrakt indeholder punkter som kan give konflikter mellem forpagter og 
foreningerne. Disse 43 punkter skal ændres. Hvis BY beslutter der skal være en forpagter 
uden eksklusivret.   
 
FU har talt om følgende hovedpunkter: 
 
Terrassen: Kan bruges af forpagteren i åbningstiden. Brugerne kan bruge terrassen når den 
står tom. 
 
Festlokalet: Forpagterne har lokalet som i den nuværende kontrakt. 
 
Eksklusivret: Forpagter har eksklusivret på salg af mad og drikke. Dog med undtagelse af 
tennishuset, fodboldhuset og atletikhuset.  
 
Pris: Forslag fra FU - Forpagter har fri prisdannelse.  
 
Sortiment: Frit sortiment. Der skal ikke stilles krav til Dagens Ret. Vigtigt at ny forpagter ved 
det er en hal der arbejdes i. Der ønskes nem og let mad.  
 
Særarrangement: Der står i nuværende kontrakt, at forpagteren skal være der for 
foreningerne. Forslag til ny kontrakt. Der skal tilbydes 3 særarrangement menuer – i 3 
forskellige prisniveauer.  Eventuel også kuvertpriser til fodboldskole, håndboldskole mm. 
 
Tidsfrister ved særarrangementer: Forpagter skal have besked 3 måneder før arrangement. 
Overholdes 3 måneders fristen har foreningen fortrinsret i forhold til f.eks. konfirmationer 
mm. 
 
Åbningstider: Ønsker ikke dagtimer prioriteret – men weekenderne. Kontrakten i dag står 
almindelig kl. 10-15. Ønskes ekstra åbning til f.eks. særarrangementer. Bookes 3 måneder 
før arrangement. 
 
Særarrangementer: Julefester mm. kan søges som særarrangement. 
 
Salg af alkohol: Alle foreninger i GIC skal ved salg af alkohol have en spiritusbevilling, hvis 
der sælges til andre end foreningens medlemmer. 
 
Generelt til ny kontrakt: Der må ikke gøres forskel på foreningerne. Samarbejde skal gå 
begge veje.  
 
Husk at få formuleret i ny kontrakt, så de ældre kan hygge med mad udefra, når 
forpagteren ikke har åbent. 
 



I forhold til om klubberne må tage imod sponsor mad – f.eks. sandwich fra Bilka. FU mener 
det er i orden. 
 
Udarbejdelse af ny kontrakt: Send stikord til Jørgen Nielsen (formand). FU arbejder videre 
med forslag til ny kontrakt. 
 
Tidshorisont for ny forpagter:  Forventer start 2024 
 

6. Nødløsninger i overgangsperioden. Køkken og køleskab.  
 
Der er købt et køleskab til festlokalet. Står bag spejlet. Nøgle kan lånes af Dennis.  Vigtigt at 
køleskabet bliver tømt og rengjort efter hvert arrangement.  
 
Badminton forslår at deres køleskab rykkes til restaurantlokalet. Kan godt rykkes derind – 
men bruges kun ved særarrangementer.  
 
I overgangsperioden kan køkkenet i fodboldhuset blive brugt ved særarrangement. Nøglen 
fås hos Dennis.  
 
Tjekker op på Winkas omkring bookning af fodboldhusets lokale. Lone Fischer følger op. 

 
7. Godkendelse inden puljeansøgninger. 

 
Husk at kontakte FU inden puljeansøgninger i forhold til opbevaring af materiel og 
strømforbrug. 
 

8. Regler for overnatning 
 
I lokalefordelingsreglerne står der hvordan man søger midlertidig overnatning. Reglerne 
kan ses på www.aktivigreve.dk   
 
Teknik og Miljø giver tilladelsen i samråd med Dennis. Dennis anviser lokale.  
 
Forslag til ny procedurer:  tilladelsen fra Teknik og Miljø skal sendes cc. til g-ic@greve.dk  
 

9. Status på igangværende projekter. 
 
En hurtig gennemgang af de mange projekter der er afsluttet. Og den som forsat er i gang.  
Færdige projekter:  Igangværende projekter: 
Nye bridgeborde Ledlys Hal 1 og Hal2. Træning aflyses i uge 

50 og uge 51 
Oprydning bag atletikhuset Info tavle 
Ny legeplads hos IFK Nyt lys Tennisbanerne: start oktober 

http://www.aktivigreve.dk/
mailto:g-ic@greve.dk


Atletikhuset Teleslynge Hal1: Igangsættes efter uge 39 –
afventer nye stole 

Rensning af brønd Nyt udstyr til vægtrum 
Depotrum Rengøring: 2 gange om ugen 
Ny springmåtte Hal 4 Ny belægning 

Nye ideer og ønsker til år 2024: Deadline 1. januar 2024. 

10. Evt. 

❖ Findes der en oversigt over ting, hal personale mm. Lone Fischer undersøger. 

❖ Dør til Hal 3 – dør kan ikke brydes op. Badminton kan ikke lukke Hal 3. Punkt til 

næste FU møde. 

❖ Ang. Hal 4 – det regner ind. Kontakt Dennis 

 

Formanden takker for et godt møde. 


